
Respostes a la ciutadania de CIU al Ple de 19-3-2014 
 
Josep Martin Beca 
 
Josep Martín Beca amb NIF 35031477Q, com a president de la Comunitat 
de propietaris del c/ Laureà Miró, 322 (Cantonada c/Nord) 
 
En relació a la permuta de la finca situada a la confluència c/Nord – 
Andreu Amat i com no se’ns ha contestat per escrit a la instància 
presentada a l’Ajuntament d’Esplugues en data 13-1-2014, Nº D’ENTRADA 
20140000245. Número de registre: 2013-2046. 
 
En la que sol·licitàvem: 
 

- Que no s’executi l’obra en aquesta ubicació i es faci en un lloc més 
adient. 

- Que ens argumentin perquè uns veïns han estat consultats i 
d’altres no. 

- Perquè valoren que les sensibilitats i possibles molèsties 
ocasionades als veïns, són diferents depenent de la zona del 
municipi a considerar. 

 
PREGUNTA PER A TOTS ELS GRUPS POLÍTICS I REGIDOR NO ADSCRIT 
 

- Qui són els terminis de resposta de les instàncies? 
- Són conscients de que en un període breu de dues setmanes, s’han 

recollit al voltant de 700 signatures per part del veïnat que mostra la 
DISCONFORMITAT amb la instal·lació proposada? 

 
 

El senyor Comellas diu: 

“Al veí Josep Martín Beca, des de Convergència i Unió li comentem que 
desconeixíem el termini aquest de sis mesos. A títol particular, jo tinc instàncies 
també no respostes, amb períodes superiors, però bé, si vostè diu que són sis 
mesos, doncs fantàstic. I sobre les set-centes signatures, doncs bé, felicitar-los 
per la seva mobilització, que és el que cal fer quan algú considera que els seus 
interessos han estat afectats. I no coneixíem la xifra exacta, sabíem que havien 
entrat per registre, però bé, els felicitem per la seva actuació en aquest cas. 
Gràcies.” 

 

El senyor Comellas diu: 

“Si el primer tinent d’alcalde ha acabat... És que nosaltres també teníem una 
pregunta, i veiem que és pregunta per al ple, no per al PSC.” 



 

El senyor Comellas diu: 

“Enteníem que la pregunta era per a tothom, no només per a l’equip de govern. 
Per això, bé, nosaltres volíem només fer dues aportacions.” 

 

El senyor Comellas diu: 

“Sí, sí, la de la María Jesús Sinfreu.” 

 

El senyor Comellas diu: 

“En qualsevol cas, ens hi sentíem interpel·lats també.” 
 
 
Maria Jesus Sinfreu 
 
Quines mesures pren l'Ajuntament per lluitar contra la corrupció? 
 

El senyor Comellas diu: 

“Des del Grup Municipal de Convergència i Unió, doncs com que ens sentit 
interpel·lats per aquesta ciutadana, només subratllar que, com s’ha dit per part 
de l’alcaldia, del regidor no adscrit i d’Esquerra Republicana, aviam, la nostra 
primera tasca com a oposició és fiscalitzar, i fiscalitzar allà a on arribem fins el 
nostre coneixement, les nostres ganes, el nostre temps i la nostra dedicació, 
doncs podem. Segur que sempre es pot fiscalitzar més, però aquesta és la 
nostra actitud com a grups d’oposició. I aportar idees. Doncs per exemple, en 
aquest cas esperem que, per exemple, aquesta ciutadana que ens interpel·la, 
doncs possiblement ens estigui seguint per televisió, en directe, perquè és una 
mesura de transparència que efectivament vam suggerir en el seu moment. 
S’ha parlat de publicar les licitacions i demanar tres pressupostos abans 
d’atorgar-los. Nosaltres el que hem suggerit també és que un cop atorgats es 
publiqui el resultat, i bé, quins són els adjudicataris. O sigui, sempre hi ha lloc, 
sempre hi ha marge per donar més transparència. La nostra feina precisament 
és estar-hi a sobre i aportar el nostre coneixement professional en l’àmbit que 
ara efímerament desenvolupem com a servidors públics. Esperem que aquesta 
ciutadana se senti satisfeta amb la nostra resposta, i si no, doncs estem a la 
seva disposició per a qualsevol altra interpel·lació.  

Gràcies.” 
 
 



 

El senyor Fernández diu: 

“Bueno, pues yo le quería preguntar…, yo le quería preguntar a todos los 
grupos políticos aquí presentes, les quería plantear lo siguiente, sobre todo a 
los portavoces, todos los portavoces de los grupos políticos. Señores, en Can 
Clota hay un casal de avis, de la tercera edad. Hay tres centímetros para entrar 
a ese local. Ya hace año y pico tuve una conversación con Sara, con Pilar Díaz 
hace dos años también tuve unas palabras allí, en la puerta del casal. Resulta 
que cuando llegan las elecciones, sean las elecciones que sean, sean 
europeas, municipales, como generales, las que sean, allí sí ponemos una 
tarima, ponemos una tarima para el día de las votaciones, exclusivamente y 
solamente para el día de las votaciones. Mi pregunta es: ¿Es que después de 
las votaciones no entran allí inválidos? Porque hoy mismo he entrado yo a un 
inválido. Ya no quiero entrar más.  

Yo estoy dispuesto a hablar con Enrique, ya que es de Urbanismo, a hablar con 
los técnicos, con Sara, con el que haga falta, y sobre el terreno, sobre el 
terreno se ve, pero no quiero llegar a unas elecciones y que me pongan allí una 
tarima, que eso es un trasto, que hay miles de motivos y miles de cosas para 
hacer allí una pequeña rampa de tres centímetros, señores –de tres 
centímetros. Que no me digan a mí que hay forjado, que hay vigas, que hay… 
Eh, que el que diga que hay vigas, hay forjado y hay lo que ellos se quieran 
inventar, los técnicos de esta casa, le digo yo a Enrique que cuando quiera que 
me llame, vamos, lo vemos, y sobre el terreno se ve. Por lo tanto, solamente 
era eso. Que no valga solamente la tarima que ponen allí para las elecciones, 
sino al día siguiente también, que todos los días entra gente inválida.  

Gracias.” 

 

La senyora Almató diu: 

“Com ja saben, habitualment els soldats d’aquí, de la caserna de Pedralbes, 
fan exercicis físics, fúting, o corren, amb diferents robes esportives, i si no 
recordo malament, al febrer- març del 2012 es va aprovar aquí una moció en el 
sentit que no podien fer exercicis militars. Aquest passat dia 11 o 12 de març, 
no sé exactament si l’11 o 12 de març, des de l’escola Isabel de Villena 
alumnes van veure com persones vestides amb robes d’estil militar feien 
exercicis a prop de l’escola Isabel de Villena, i una d’aquestes persones 
portava un fusell. La pregunta és: des de l’ajuntament, tenen coneixement 
d’aquests fets? Se’ls han comunicat a algú?” 

 
 



El senyor Comellas diu: 

“Sí, prenem nota del seu comentari, i en la línia que ha subratllat el senyor 
Figueras, doncs, hi estarem a sobre i mirarem d’influir en la mesura de les 
nostres possibilitats. Respecte al tema de les maniobres a la zona de CAUFEC 
o d’Isabel de Villena, a mi sí que em constava que havia entrat un fax del 
Ministeri de Defensa demanant permís. Però no, no l’he portat avui, però sí, 
efectivament, jo, pel registre d’entrada, sí que he vist que hi havia un fax, i el 
tinc.” 
 


